

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
TURBO TRAC SYSTEMS ULC	02/24/2009
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	TURBO TRAC USA, INC.
Street Address:	P.O. BOX 3186
City:	MIDLAND
State/Country:	TEXAS
Postal Code:	79702
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	11494615
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(514)288-8389
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	514-847-4243
Email:	pnguyen@ogilvyrenault.com
Correspondent Name:	Pierre T. A.-NGUYEN
Address Line 1:	c/o OGILVY RENAULT LLP
Address Line 2:	1981 MCGILL COLLEGE AVE, SUITE 1600
Address Line 4:	MONTREAL, QUEBEC, CANADA H3A 2Y3
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	18269-2US
NAME OF SUBMITTER:	Pierre T. A.-NGUYEN
Total Attachments: 2 source=assignment2#page1.tif source=assignment2#page2.tif	

CH \$40.00 11494615

CESSION D'INVENTION - UNIVERSELLE
 ASSIGNMENT OF INVENTION - UNIVERSAL

Nous:	We:
TURBO TRAC SYSTEMS ULC	
ci-après nommé le cédant, dont l'adresse postale complète est:	hereinafter referred to as the assignor, whose full post office address is:
6600 Trans Canada Highway, Suite 316, Pointe-Claire, Québec H9R 4S2, Canada	
moyennant la somme d'un dollar (\$1.00) et autre bonne et valable considération dont réception est accusée par les présentes, vendons et cédon à:	in consideration of One Dollar (\$1.00) and other valuable consideration, the receipt of which is hereby acknowledged, do hereby sell and assign to:
TURBO TRAC USA, INC.	
ci-après nommé le cessionnaire, dont l'adresse postale complète est:	hereinafter referred to as the assignee, whose full post office address is:
P.O. Box 3186, Midland, Texas 79702, U.S.A.	
tous nos droits, titres et intérêt dans l'invention afférente à:	all our right, title and interest in an invention relating to:
VARIABLE TRANSMISSION	
et décrite dans:	and described in:
<input type="checkbox"/> une demande de brevet portant le même titre	a patent application bearing same title
<input checked="" type="checkbox"/> une demande de brevet américain exécutée le MM/JJ/AAAA 07/28/2006 et portant le numéro de dépôt	a US patent application executed on MM/DD/YYYY and bearing application number 11/494,615
<input type="checkbox"/> une demande de brevet canadien exécutée le MM/JJ/AAAA / / et portant le numéro de dépôt	a Canadian patent application executed on MM/DD/YYYY and bearing application number
<input type="checkbox"/> une demande de brevet PCT exécutée le MM/JJ/AAAA / / et portant le numéro de dépôt	a PCT patent application executed on MM/DD/YYYY and bearing application number

**Cession d'invention
Bilingual Assignment**

Assignment of Invention

audit cessionnaire, à ses héritiers et ayant droit, tout droit, titre et intérêt se rapportant à ladite invention, telle que décrite dans la susdite demande de brevet, sous toute forme ou réalisation de cette invention, tout droit, titre et intérêt se rapportant à la susdite demande de brevet; et tout droit, titre et intérêt se rapportant à toute extension de cette demande déposée dans tout pays étranger, incluant le droit de déposer ladite demande à l'étranger selon les dispositions de la convention internationale; ainsi que tout droit, titre et intérêt se rapportant à tout brevet, redélivrance ou extension obtenus dans ce pays ou tout pays étranger concernant ladite invention et tout droit, titre et intérêt se rapportant à toute demande divisionnaire, continuation, "continuation-in-part", demande substituée ou divulgation supplémentaire éventuellement déposée en rapport avec ladite invention dans tout pays; et par les présentes, le cédant autorise et prie l'autorité compétente d'émettre tout brevet relatif à ladite demande audit cessionnaire.

unto said assignee, its successors and assigns, the entire right, title and interest in and to said invention or inventions, as described in the aforesaid patent or application, in any form or embodiment thereof, and in and to the aforesaid patent or application; and in and to any patents or applications filed in any foreign country based thereon, including the right to file said foreign applications under the provisions of the International Convention; also the entire right, title and interest in and to any and all patents, reissues or extensions thereof to be obtained in this or any foreign country upon said invention or inventions, and any divisional, continuation, continuation-in-part, nonprovisional, substitute application(s) or supplementary disclosure(s) which may be filed upon said invention or inventions, in any country; and we hereby authorize and request the issuing authority to issue any and all patents on said application or applications to said assignee.

EN FOI DE QUOI, le cédant a signé la présente cession comme suit:

WHEREAS, the assignor(s) has/have signed the present assignment as follows:

Signature du cédant:	Signature of assignor: <i>X Allen Swenson</i>
Nom et titre (en lettres moulées):	Name and title (in block letters): <i>X Allen Swenson, President</i>
Date (MM/JJ/AAAA)	Date (MM/DD/YYYY) <i>X 02/24/2009</i>
Signature du témoin	Signature of witness <i>JWR</i>

Déclaration du témoin

Chaque témoin déclare par la présente qu'il/elle était personnellement présent(e) et a vu la personne pour lequel il/elle témoigne dûment signer et exécuter la présente cession, ladite personne étant personnellement connu du témoin.

Declaration of Witness

Each witness hereby declares that he/she was personally present and did see the person for which he/she is witnessing, the person being personally known to the witness, duly sign and execute the foregoing assignment.